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Skolebestyrelsesmøde  
 

SKOLEDISTRIKT SYD 
Mandag den 12. december kl. 19-21 på Sæby Skoleafdeling 

Husk: Der serveres en let anretning kl. 18-19 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 Louise Jæger Jeppesen (formand) 

 Jon Andersen (næstformand) 

 Lene Nielsen  

 Anette Hede Michaelsen 

 Peter Christensen 

 Troels Lam Mathiassen (afbud) 

 Heidi Vagner Svendsen 

 Ulla Winther 

 Rene Borup Dehn (afbud)  

 Kristine Wesley Agerskov 

 Elevrådsmedlemmer (afbud)  

 Jesper Koldtoft  

1) 
Godkendelse af dagsorden 
Punkter til eventuelt 
 

Godkendt.  
 

2) 
Elevrådet på Sæby Skoleafdeling har ordet 
 
 

Udsættes til juni-mødet, hvor vi igen er på Sæby 
Skoleafdeling.  

3) 
Kort oplæg om den nye ”Meddelelsesbog” 
(afløser for elevplaner i Min Uddannelse) 
 

Jesper orienterer om den nye Meddelelsesbog, 
som er afløseren for elevplanen. Skolebestyrelsen 
vil i foråret drøfte udarbejdelse af principper for 
indholdet af Meddelelsesbogen.  
 

4) 
Høringssvar vedr. ny skolestruktur 
 

 Notat fra sidste møde 

 Datoer for dialogmøder med forældre 

Jesper orienterer om processen med ansættelse 
af skoleledere og mellemledere, samt 
sekretærernes fordeling på de kommende skoler.  
 
Der præsenteres en tidsplan for skole-
bestyrelsernes involvering i kommende 
ansættelsesproces.  
 
Skolebestyrelses rolle bliver:  

 Nedsættelse af ansættelsesudvalg   

 Udarbejdelse af stillingsopslag  

 Ansættelsesprocessen  
 
Drøftelse af notat fra sidste møde som grundlag 
for høringssvar. Svaret kommer for vores 
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vedkommende primært til at handle om den 
foreslåede opdeling af Sæby-skolerne. 
 
Bestyrelsen ser fordele og ulemper ved 
konstellationen Sæby-Sæbygård-Stensnæs. De 
tre matrikler er spredt over et stort areal og kan få 
karakter af et minidistrikt – omvendt følger man 
elevstrømmen ved denne konstellation.  
 
Ved en konstellation med Sæby og 
Sæbygård/Stensnæs adskilt vil skolerne have 
hver sin bestyrelse, og der vil være en risiko for, 
at skolerne værdimæssigt bevæger sig væk fra 
hinanden.  
 
Louise og Jesper udarbejder udkast til 
høringssvar, og finder datoer for dialogmøder 
med forældrene i januar måned. 
 

5) 
Korte drøftelser og orientering v/ Louise 

 
 

Intet til referat.  

6) 
Korte drøftelser og orientering v/ Jesper 

 Økonomirapport 

 Mødeplan for 1. halvdel af 2023 
 

Økonomirapport pr. 30. november gennemgået. 
Der forventes et merforbrug på ca. 1,1 millioner. 
Der er på nuværende tidspunkt allerede meldt 
midler ud til enkelte områder i budget 2023, mens 
resten forventes i midten af marts.  
 
Allerede nu arbejdes der på en opdeling af 
økonomien frem mod den nye struktur 1. august. 
 
Jesper udsender mødeplanen for januar-juni 
2023, der blev godkendt på mødet.  
 

7)  
Eventuelt 
 
 

Intet til referat.  

8) 
Punkter til kommende møder 
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Projekter og særlige indsatser i skoleåret: 
(til opfølgning på bestyrelsesmøder) 

 

Område/indsats: 
 

 

Bemærkninger: 
 

PLF – arbejdet med/som professionelle 
læringsfællesskaber 
 

 

Samarbejde mellem skole/SFO + klubber + 
Ungdomsskolen 
 

 

Arbejdet med BUU’s vision, herunder den 
lokale forankring 
 

 

Team 3 – bl.a. overgange mellem dagtilbud og 
skole 
 

 

Den mangfoldige Folkeskole – arbejdet med 
mellemformer (inklusion/eksklusion) 
 

 

Handleplan for øget egenskoleandel (flere 
elever fra eget distrikt) 
 

 

 


